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Besvarelse af spørgsmål 325 alm. del stillet af udvalget den 28. maj 

2020 efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 
 
Spørgsmål: 
Vil ministeren oplyse, hvor regeringen har fået tal for opgørelse af mil-
jøhensyn, når det kommer til diskussionen af en "ja-tak ordning" i Dan-
mark, og om ministeren kan offentliggøre den nøjagtige påvirkning, en 
"ja-tak ordning" vil have på miljøet i landet? 
 
Svar: 
Erhvervsministeriet er i færd med at undersøge mulighederne for en ”Ja 
tak”-ordning, herunder de juridiske rammer samt fordele og ulemper 
ved sådan en ordning. Som led i dette arbejde vil den nærmere effekt i 
forhold til miljøet og klimaet også blive undersøgt. Arbejdet er stadig i 
gang, og jeg kan således ikke på nuværende tidspunkt oplyse noget nær-
mere om miljøpåvirkningen af en evt. ”Ja tak”-ordning. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
 
Simon Kollerup 
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